



Arabtec Holding PJSC

أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

20 June 2021

20 يونيو 2021

H.E. Dr. Obaid Saif Al Zaabi

المحترم سعادة الدكتور عبيد سيف الزعابي

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Securities and Commodities Authority

هيئة الأوراق المالية والسلع

Abu Dhabi, UAE

أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم

CEO- Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai, UAE

دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear sirs,

تحية طيبة وبعد،

Submitted through Efsah System

مقدم من خلال نظام الإفصاح الإلكتروني

We would like to provide an update about the recent procedures taken with respect to the petition for bankruptcy of Arabtec Holding (PJSC) submitted to the court.

نود أن نوضح عن آخر المستجدات و الإجراءات المتخذة فيما يتعلق بطلب إشهار الإفلاس لشركة أرابتك القابضة (مساهمة عامة) المقدم للمحكمة.

With reference to the previously submitted letters on the recent updates and procedures taken before the Dubai Court of First Instance in the Bankruptcy case filed by Arabtec Holding (PJSC) and certain subsidiaries; we are submitting this letter to inform you on the following developments:

عظفا على الكتب المرسله مسبقا حول اخر المستجدات والاجراءات المتخذة أمام محكمة دبي الابتدائية بدعوى افلاس شركة أرابتك القابضة (مساهمة عامة) وشركات تابعة لها، فاننا نتقدم اليوم بهذا الكتاب لاعلامكم بالتطورات الآتية:

First: based on the bankruptcy petition No. 4 of 2021 which was submitted before the Dubai Court on 7/1/2021 by Arabtec Holding PJSC (Petitioner) in addition to the following subsidiaries (as joining parties)

أولاً: بناء على تقديم طلب افتتاح اجراءات الافلاس أمام محكمة دبي رقم 4 لسنة 2021 بتاريخ 2021/1/7 من قبل شركة أرابتك القابضة -مساهمة عامة- (الشركة الطالبة) بالاضافة الى الشركات التابعة التالية أسمائهم (الشركات المطلوب ادخالها)

1. Arabtec Construction LLC

1. أرابتك للإنشاءات ذ.م.م - أبو ظبي.



Arabtec Holding PJSC

أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

2. Austrian Arabian Readymix Concrete Co. LLC
3. Arabtec Precast LLC
4. Arabtec Constructions LLC
5. Emirates Falcon Electromechanical Co . EFECO L.L.C.
6. Emirates Falcon Electromechanical Co . EFECO (L.L.C.)

2. أرابتك للإنشاءات ذ.م.م – دبي
3. الشركة النمساوية العربية للخرسانة الجاهزة ذ.م.م – دبي.
4. أرابتك بريكاست ش.ذ.م.م – دبي
5. شركة صقر الإمارات الكهروميكانيكية – ايفيكو ذ.م.م – أبوظبي
6. شركة صقر الإمارات الكهروميكانيكية – ايفيكو ذ.م.م – دبي

The Dubai court issued its decision on June 16, 2021 and decided to accept the petition to open the bankruptcy proceedings for Arabtec Holding PJSC and the following subsidiaries:

فان محكمة دبي قد أصدرت قرارها بتاريخ 16 يونيو 2021 وقررت قبول طلب افتتاح اجراءات الافلاس لشركة أرابتك القابضة شركة مساهمة عامة والشركات التابعة لها وهي :

1. Arabtec Construction LLC
2. Austrian Arabian Readymix Concrete Co. LLC
3. Arabtec Precast LLC
4. Arabtec Constructions LLC
5. Emirates Falcon Electromechanical Co . EFECO L.L.C.
6. Emirates Falcon Electromechanical Co . EFECO (L.L.C.)

1. أرابتك للإنشاءات ذ.م.م – أبوظبي.
2. أرابتك للإنشاءات ذ.م.م – دبي
3. الشركة النمساوية العربية للخرسانة الجاهزة ذ.م.م – دبي.
4. أرابتك بريكاست ش.ذ.م.م – دبي
5. شركة صقر الإمارات الكهروميكانيكية – ايفيكو ذ.م.م – أبوظبي
6. شركة صقر الإمارات الكهروميكانيكية – ايفيكو ذ.م.م – دبي

Furthermore, the court decided to appoint a trustee for each entity. The court ordered each appointed trustee to publish the bankruptcy decision of each entity, review its debts, deposit a list and a record of

وقررت المحكمة تعيين أمناء اجراءات لكل شركة على استقلال. وكلفت المحكمة كل أمين اجراءات بأن يقوم بنشر قرار افتتاح الاجراءات بالنسبة لكل شركة وتحقيق ديونها



Arabtec Holding PJSC

أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

its creditors, and conduct all the procedures stipulated under the Bankruptcy Law within 35 days from the date of the appointment notification. The court further instructed each trustee to prepare an initial separate report on the assets of each entity and its rights with third parties, in addition to a list of all its managers and members of the board of directors and shareholders for the two years preceding the bankruptcy application, and the trustee's opinion with respect to the management and the preservation of the company's assets. Such initial report shall be deposited at the court within two weeks.

The court also decided to stay all judicial procedures and execution procedures upon the companies assets until approving the restructuring plan or the lapse of ten months from the date of the decision to open the bankruptcy proceedings. Moreover, each trustee shall submit a request to the court on the contractual and legal interests.

The court decided to schedule a hearing on 26 July 2021 to follow up on the procedures taken by the trustees and instructed the head of the trustees committee to convene a preliminary meeting with the trustees and the court within one week for presenting the work plan by each trustee.

وايداع قائمة واعداد سجل بالدائنين والقيام بكافة الاجراءات وفقا لأحكام قانون الافلاس وذلك خلال 35 يوما من تاريخ الاخطار بالتعيين. وكلفت المحكمة كل أمين بأن يقوم باعداد تقرير مبدئي منفصل عن أموال الشركة يتضمن حصرا لأموالها وموجوداتها وحقوقها لدى الغير، بالإضافة الى حصر لمديريةها وأعضاء مجلس ادارتها والشركاء فيها خلال السنتين السابقتين على تقديم طلب الافلاس، بالإضافة الى رأيه حول ادارة اموال الشركة والمحافظة على قيمتها، على ان يودع التقرير المالي المبدئي خلال اسبوعين.

قررت المحكمة أيضا وقف جميع الاجراءات القضائية واجراءات التنفيذ ضد أموال الشركات الى حين المصادقة على خطة اعادة الهيكلة او مرور عشرة أشهر على صدور قرار افتتاح اجراءات الافلاس. وعلى كل أمين تقديم طلب مستقل للمحكمة في شأن الفوائد التعاقدية او القانونية.

وحددت المحكمة جلسة 26 يوليو 2021 لمتابعة الاجراءات وكلفت رئيس مجموعة الأمناء بتنظيم اجتماع تمهيدي مع الأمناء والمحكمة خلال اسبوع ليعرض كل منهم خطة عمله.



Arabtec Holding PJSC

أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

The company will be sharing information on the updates related to the development in the trustees work by sending periodical reports thereof.

وستقوم الشركة بإرسال تقرير دوري حسب تطورات عمل الأمناء لاطلاعكم على المستجدات.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Waleed Al Mokarrab Al Muhairi
Chairman of the Board of Directors



وليد المقرب المهيري
رئيس مجلس الإدارة